
KAKO SO POSLOVALI?

Elma ni več v težavah
Na oni izmed aprilskih sej-so

filani bežigrajskega izvrSnega
sveta (Se v zasedbi \z prejšnje-
ga mandainega obdohja) oce-
nili poslovanje Elme v letih
1980. in 1981. ter pregledali
izvajanje sanaci/skega progra-
ma v Industrijskem montaž-
oem podjetju. deiovni organi-
zaciji EMONT, temeljni organi-
zaciji zdruzenega dela Dvigala.

Pred dvema leloma so bili
poslovni rezuttati Elme. ki
združuje za Bežigradom de(o v
treh temeljnih organizacijah
združenega dela m v delovni
s^upnosti skupnih sfužb, ves
Čas na meji ali celo pod mejo
uspešnega poslovanja. Zaradi
nizke produkiivnosti in lizlčne
proizvodnje ter akumulacijeso
blli tudi osebm dohodki naj-
nižji v bežigrajskem gospodar-
stvu. Ftukiuacija delavcev je
bila zato precejšnja, odhajall
so predvsem kadri z visoko
strokovno Izobrazbo Delovna
skupina, ki jo je pred dvema
tetoma imenoval bežigrajski
izvršni svet |e sodelovata pri
razreftevanju nakopičenih to-
Žav v Elmi in uspeh nl Izostal,
saj so so lani začeli poslovni
rezultati izboljSevatt. Elmino
poslovanje je spet postalo ren-
tabilno. po fizičnem obsegu
proizvodnje pa se je povzpela
med vodifne orgamzacije
združenega dela v obfiini. Tudi
izvoz )e postal pomembna ka-
tegorija v Elmini poslovni poli-
tiki. Celotni rezultati gospo-
darjenja so lani spet uvrstili El-
mo med povprečne organiza-
cije združenega dela, zalo je

izvrSni svet bežigrajske občine
skupSčine na letošnji aprifski
seji ukinil posebno delovno
skupino, ki je v preteklem tetu
in pol konkretno sodelovala
pri reSevanju Elminih teiav.
Glede na dosežene rezuitate
poslovanja v tem času, je bilo
njeno delo uspeSno iz zato ni
več potrebno

Povsem drugače pa so oce-
nili lansko moleno poslovanje
IMP-jeve delovne organizacije
EMONT. temoljne organizaci/e
združenega dela Dvigato, ki se
je otepaia s poslovnimi težava-
mi že od leta 1979. Zato je bil

marca letos izdetan sanacijski
program. ki konkrelno prtsto-
pa k izboljšanju poslovanja v
tem tozdu. Vse težave tozda
Dvigalo namreč niso samo zu-
nanje, ampak takšne, da bi jih
lahko in, da bi jih morali v (ej
temeljni organizaciji sami ure-
diti. Bežigrajski izvršni svet je
zato na aprilski seji imenoval
posebno delovno skupino. ki
bo pri izvajanju sanacijskega
programa sodelovala z vrSil-
cem dotžnosti posfovodnega
organa ter mu nudila ustrezno
strokovno pomoč.

VIDA PETROVČIČ


